
Protokoll fört vid Uppsalabridgens årsmöte 2024 

Tid:  2024-03-09 

Plats: Bridgens hus, Uppsala 

_____________________________________________________________________________________ 

§1. Öppnande 

Ping Huang öppnade mötet och hälsade drygt 30 personer välkomna. 

§2. Val av ordförande för mötet 

Claes-Göran Swahn utsågs till stämmans ordförande. 

§3. Val av sekreterare för mötet 

Per-Åke Sandvold utsågs till mötessekreterare. 

§4. Val av två protokolljusterare 

Carina Smedlund och Lena Bjur Erngren valdes att jämte ordförande justera protokollet. 

§5. Årsmötets behöriga utlysande 

Beslutades att årsmötet utlysts i behörig ordning. 

§6. Godkännande av föredragningslista 

Föredragningslistan godkändes efter att: 

- §11 (Inkommen motion) utgår då det inte kommit in någon motion 

- ”Öppen diskussion” § 17 tas före ”Mötets avslutning”  

§7. Styrelsens och revisorernas berättelse 

a) Verksamhetsberättelse för det gångna året 

Verksamhetsberättelsen gicks igenom av Ping och lades till handlingarna. Bil.1 

b) Ekonomisk redogörelse för det gångna året 

Marito Karlsson gick igenom den ekonomiska redogörelsen. Bil. 2.  

Resultaträkningen uppvisade ett överskott på 9 886 kr för räkenskapsåret 2023. 

Balansräkningen hade en omslutning på 444 842 kr per den 31 dec 2023. Ytterligare 75 000 

kr har avsatts till hyresfonden som per den sista dec uppgår till 150 000 kr. Uppsalabridgens 

goda ekonomi speglas av UBAs mycket goda ekonomi där uthyrning av lokalen och 

parkeringen är de två största enskilda faktorerna. 

c) Revisorernas berättelse 

Revisionsberättelsen gicks lästes upp av Stefan Erlandsson. Bil. 4 

§8. Fastställande av resultat- och balansräkningen sam disposition av resultatet 

Årsmötet beslutade att fastställa dels resultatet på 9 886 kr dels balansräkningens 

omslutning på 444 842 kr. 

§9. Ansvarsfrihet för styrelsen 

Årsmötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för 2023.  

§10.  Fastställande av föreningsavgift för kommande verksamhetsår. 

Styrelsens förslag att behålla medlemsavgiften på 500 kr fastställdes. 

§11.  Inkommen motion 

Ärendet avfört enl. §6 då ingen motion kommit in. 

§12.  Fastställande av budget för 2024 

 Årsmötet beslutade att fastställa budgeten för 2024. Bil. 3 

 



§13. Val av ordförande på ett år 

Ping Huang omvaldes som ordförande på ett år. 

§14.  Val av kassör och en ledamot på två år 

a) Marito Karlsson omvaldes till kassör på två år. 

b) Hans Kvick valdes till ordinarie ledamot på två år. 

§15.  Val av två styrelsesuppleanter på ett år 

Annika Olén och Jakob Johansson valdes till styrelsesuppleanter på ett år. 

§16. Val av revisorer och valberedning 

a) Revisorer Åsa Erlandsson Sevenius och Stefan Erlandssson omvaldes till revisorer på ett år. 

Marcus Hjelte omvaldes till revisorssuppleant på ett år. 

b) Valberedning 

Claes-Göran Swahn (sammankallande), Christer Eriksson och Torgny Svensson omvaldes till 

valberedning på ett år. 

§17. Öppen diskussion och Avslutning 

a) Öppen diskussion 

Följande togs upp som förslag till styrelsen att överväga och respondera till: 

- öka vinsten på prispengar 

- se över upplägget av SM/DM kval 

- sponsring av lag för deltagande i tävlingar på Island 

- då klubbens ekonomi är god borde sponsring ske av icke elitspelare 

b) Avslutning 

Ordförande avslutade årsmötet och tackade alla mötesdeltagare för deras närvaro och 

lämnade sedan ordet till Hans Kvick. Med blommor och presenter tackade han av Rolf 

Westman, m.a.p. dennes avgång ur styrelsen. Han betonade Rolfs mångåriga arbete och 

hans värdefulla engagemang i styrelsearbetet.  

 

 

 

Vid protokollet    Justeras 

 

 

 

________________    ____________________ 

Per-Åke Sandvold    Claes-Göran Swahn 

 

 

 

 

Justeras    Justeras 

 

 

 

 

 

___________________   ____________________ 

Carina Smedlund    Lena Bjuhr Erngren 


